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Protokół Nr ORN.0012.4.1.2015 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku 

odbytego w dniu 11 lutego 2015 roku 
 

Na stan 8 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru – Karolina Kuskowska. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak,  

 Burmistrz – Wacław Olszewski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

otworzył posiedzenie komisji, powitał przybyłych na posiedzenie i przedstawił następujący 

porządek posiedzenia: 

1. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji. 

2. Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok. 

3. Sprawy wniesione. 

4. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku obrad komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja jednogłośnie (obecnych 7 członków) przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

Do punktu 1 – Wybór  Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

prosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji.  

 

Członek komisji – Henryk Markowski 

zgłosił kandydaturę Pana Jarosława Bagieńskiego. 

 

Pan Jarosław Bagieński wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zgłosiła kandydaturę Pana Zbigniewa Jana Aksienionka. 

 

Pan Zbigniew Jan Aksienionek wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Innych kandydatów nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

zaproponował przeprowadzenie głosowania w kolejności alfabetycznej. 

 

Członkowie Komisji zgodzili się z propozycją Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Za kandydaturą Pana Zbigniewa Jana Aksienionka głosowało 3 członków komisji. 

 

Za kandydaturą Pana Jarosława Bagieńskiego głosowało 4 członków komisji. 

 

Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Pan Jarosław Bagieński. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

przekazał przewodnictwo nowo wybranemu Przewodniczącemu Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

podziękował za wybór. Ma nadzieję, że wieloletnia praca w Komisjach Rady Miejskiej pozwoli 

mu na sprawne prowadzenie posiedzeń oraz liczy na dobrą i efektywną współpracę z członkami 

Komisji. 

Prosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Komisji.  

 

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zgłosiła kandydaturę Pana Zbigniewa Jana Aksienionka. 

 

Pan Zbigniew Jan Aksienionek wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Członek komisji – Wojciech Rejterada 

zgłosił kandydaturę Pana Henryka Markowskiego. 

 

Pan Henryk Markowski wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Innych kandydatów nie zgłoszono.  

 

Za kandydaturą Pana Zbigniewa Jana Aksienionka głosowało 4 członków komisji. 

 

Za kandydaturą Pana Henryka Markowskiego głosowało 3 członków komisji. 

 

Wiceprzewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Pan Zbigniew Jan Aksienionek. 

 

Do punktu  2 – Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok. 

 

Członek Komisji – Zbigniew Jan Aksienionek 

Sołtys Olszewa zgłosił, że Gmina sprzedała 3 działki w Olszewie, prawdopodobnie  

nad jeziorem. Jedna z nich została sprzedana za około 8 tysięcy złotych. Natomiast osoba, która 

kupiła tę działkę sprzedała ją za około 40 tysięcy złotych. Obecny właściciel domaga się 

zrobienia drogi do tej działki, która będzie kosztowała w granicach 30-50 tysięcy złotych.  

W celu wyjaśnienia sprawy proponuje temat Kontrola jakości przygotowania przetargu  

na sprzedaż trzech działek w Olszewie. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż nie jest możliwe, by Gmina sprzedała działkę bez dostępu do drogi. Chyba, że była 

to sprzedaż w drodze dołączenia do posiadanej nieruchomości. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Zbigniew Jan Aksienionek 

nie twierdzi, że nie miała dostępu, tylko, że nie było wykonanej drogi. 

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

zaproponował temat Zasady zlecania usług opiekuńczych przez Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Olecku. 

 

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zaproponowała temat Analiza jakości posiłków w placówkach szkolnych oraz analiza jakości 

żywności w sklepikach szkolnych. 
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Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

proponuje zająć się tematami dotyczącymi Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej w Olecku 

oraz hali Lega w Olecku. 

 

Członek komisji – Wojciech Rejterada 

uważa, że są to tematy na rok przyszły, wówczas będzie można rozpatrywać cały rok 

budżetowy. W sprawie hali Lega proponuje wspólne posiedzenie z Komisją Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

zgodził się, ponieważ sprawozdania za rok budżetowy składa się do końca marca. 

 

Po dyskusji komisja wypracowała następujące tematy do planu pracy na 2015 rok: 

 

Miesiąc  

 

Temat 

Marzec Kontrola jakości przygotowania przetargu na sprzedaż trzech działek  

w Olszewie. 

Kwiecień Zasady zlecania usług opiekuńczych przez Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Olecku. 

Maj Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 rok  

– temat ujęty w planie pracy Rady Miejskiej. 

Październik Analiza jakości posiłków w placówkach szkolnych oraz analiza jakości 

żywności w sklepikach szkolnych. 

 

Do punktu  3 – Sprawy wniesione. 

 

Spraw wniesionych nie było. 

 

Do punktu  4 – Wolne wnioski. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Zbigniew Jan Aksienionek 

zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza. W dniu wczorajszym był na spotkaniu informacyjnym 

w sprawie studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 

Olecko. Wspomniano, że w Jaśkach będzie ustawiony trzeci wiatrak. Za tydzień odbędzie się 

zebranie wyborcze i chciałby być zorientowany w tym temacie, czy to jest możliwe. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że inwestor, który wybudował dwa wiatraki działał w oparciu o inne prawo 

budowlane, które zostało zmienione w 2010 roku. Zgodnie z poprzednim prawem budowlanym 

wiatraki można było budować na podstawie wydanych warunków zabudowy  

i zagospodarowania terenu i inwestor otrzymał takie zezwolenie w 2008 roku na trzy wiatraki.  

W 2010 roku zmieniło się prawo budowlane, obecnie wiatraki tylko i wyłącznie można 

budować tam gdzie będzie opracowany plan zagospodarowania przestrzennego.  

Wobec powyższego od 2010 roku nikt, kto wcześniej nie uzyskał warunków zabudowy  

nie może budować wiatraków bez miejscowego planu. Zatem firma posiada ważną decyzję  

o warunkach zabudowy, bo prawo nie działa wstecz. Również ta firma wystąpiła o raport 

oddziaływania na środowisko i teraz nie wiadomo jak on będzie opracowany. Jeżeli będzie  

z niego wynikało, że można wybudować wiatrak, to prawdopodobnie będzie to na korzyść 

inwestora, który będzie miał prawo wybudować trzeci wiatrak. Jednak bez raportu niczego  

nie można przesądzić. Ponadto firma planuje wybudować farmę fotowoltaiczną przy 

wiatrakach. 
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Wiceprzewodniczący komisji – Zbigniew Jan Aksienionek 

zapytał jak długo są ważne warunki zabudowy? 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że nie ma terminu. Dodał, iż na etapie wydawania decyzji o warunkach zabudowy  

i zagospodarowania terenu nikt nie protestował, a wszyscy byli powiadomieni. 

 

Wiceprzewodniczący komisji – Zbigniew Jan Aksienionek 

poruszył sprawę torowiska z Olecka do Jasiek pod obwodnicą. Mieszańcy zgłaszają,  

iż nawierzchnia jest fatalna i że mają problem z przejściem tam pieszo. Zgłaszał to wcześniej, 

ale ze względu na budowę obwodnicy niczego nie zrobiono. Zapytał czy teren należy do gminy 

i czy jest możliwość wykonania przejścia pod wiaduktem? 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż teren gminy jest do wiaduktu, później jest pas drogowy, a jeszcze dalej  

za obwodnicą w kierunku Jasiek stanowi teren osoby prywatnej. Niemniej jednak wiosną 

będziemy nawierzchnię poprawiać. 

 

Członek komisji – Wiesław Zalewski 

wie, że w Gąskach zlikwidowało się wodociągowanie klasyczne. Zapytał czy byłaby możliwość 

zaadoptowania przez mieszkańców wolnego pomieszczenia na świetlicę? 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż jest to budynek Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Olecku,  

zatem należy w tej sprawie rozmawiać z Prezesem Spółki. 

 

Członek komisji – Wojciech Rejterada 

zgłaszał wcześniej o sprzątnięcie chodnika do mostu do Lesku i to zostało wykonane, jednak już 

za mostem jest nieporządek, prosi o interwencję w tej sprawie. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż przekaże tę sprawę telefonicznie Prezesowi Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej w Olecku. 

 

Innych wniosków nie zgłaszano. 

 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej     Przewodniczący Komisji 

           Karol Sobczak                              Jarosław Bagieński 

 

 

 

         Protokołowała 

    Karolina Kuskowska 


